

## 售后服务：公司章程印尼大使馆认证（东盟贸易协议演化）

产品名称	售后服务：公司章程印尼大使馆认证（东盟贸易协议演化）
公司名称	深圳市杰鑫诚信息咨询有限公司销售部
价格	200.00/份
规格参数	价格:200 国别:印尼大使馆认证 地方:印尼领事馆认证
公司地址	深圳市罗湖区东晓路3063号新丝路时尚文创园B栋1楼
联系电话	15913941040

## 产品详情

售后服务：公司章程印尼大使馆认证驻华大使馆认证得力干将（专业处理驻华大使馆认证/驻华领事馆认证）事宜：态度专业效率高

“一协定方”这一定义明确了《中国东盟货物贸易协议》的成员方，该定义旨在确定各个成员国的领土范围。The definition of "one agreed party" identifies the parties to the ASEAN-China Trade in Goods Agreement and is intended to define the territorial scope of each member.

从地理角度来说，中国东盟自由贸易区包含由协定方领土所构成的区域。

Geographically, the China - ASEAN Free Trade Area (CAFTA) consists of the territories of the parties to the agreement.

从法律角度来说，除了中国之外，每一协定方均在其领土范围内执行统一的海关法。

From a legal point of view, each party to the Agreement, with the exception of China, applies uniform customs laws within its territory.

而对于中国来说需要区别领土和关境。关境是指实施同一海关法规和关税制度的境域，即国家（地区）行使海关主权的执法空间，又称“税境”或“海关境域”。For China, there is a distinction between territory and borders. Customs territory refers to the territory that implements the same customs laws and regulations and tariff system, that is, the law enforcement space for countries (regions) to exercise customs sovereignty, also known as "customs territory" or "customs territory".

《关于简化和协调海关业务制度的国际公约》在附件A.1中对关境的定义是“完全实施同一海关法的地区”。

In annex A.1, the International Convention on the Simplification and Harmonization of Customs Systems defines A customs boundary as "an area in which the same customs law is fully applied".

一般情况下，关境等于国境。国境是指一个国家行使全部主权的国家空间，包括领陆、领海、领空。

In general, the border is equal to the border. Frontier refers to the national space where a country exercises all its sovereignty, including land, sea and airspace.